
Protokół Nr XIV/08 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 25 stycznia 2008 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy nr 201 
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył obrady XIV sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i sołtysów oświadczył ,Ŝe zgodnie z lista obecności aktualnie w 
obradach sesji uczestniczy 15 radnych , co wobec ustawowego  składu rady wynoszącego 15 
osób , stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .  
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Sekretarz Gminy Danuta śygadło oraz sołtysi . 
W obradach sesji uczestniczył Radca Prawny Roman Janił .   
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .  
Protokół Nr XIII z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Do porządku obrad przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny dotyczący zmiany 
porządku obrad ,poprzez wprowadzenie na prośbę wójta dodatkowego projektu uchwały jako 
pkt 15 . 
15.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektów finansowanych przez Europejski 
Fundusz Społeczny . 
Rada Gminy po wysłuchaniu uzasadnienia do w/w wniosku  przedstawionego przez wójta , 
15 głosami „ za”    przyjęła wniosek .  
Porządek obrad  jaki otrzymali radni przedstawiał  się następująco :  
1.Sprawy regulaminowe 

- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie  porządku obrad 

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i 
   porządku na  terenie gminy Stargard Szczeciński  
5.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
  Gminy Stargard Szczeciński na lata  2007-2020”  
6.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  
   zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino  
7.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  
   zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Święte 
8.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  
   zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Strachocin  
9.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  
   zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Koszewko  
10.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino 
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11.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
12.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno  
13.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte  
14.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin   
15.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz 

utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2007 r. 
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
16.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
17.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2007 r.  
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
18.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
19.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
20.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
     Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści  odpowiedzi na interpelację złoŜoną w   
    dniu 18 grudnia  2007 r.  
21.Wolne wnioski i pytania 
22.Sprawy róŜne 
23.Ustalenie terminu następnej sesji 
24.Zamknięcie obrad  sesji 
 
Uwzględniając przyjęty wniosek , rada zatwierdziła porządek obrad XIV sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński w brzmieniu jak niŜej :  
1.Sprawy regulaminowe 

- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie  porządku obrad 

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński  
5.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Gminy Stargard Szczeciński na lata  2007-2020”  
6.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  
   zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Klępino  
7.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
   Zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte 
8.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Strachocin  
9.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Koszewko  
10.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino 
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11.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
12.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno  
13.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte  
14.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
15.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektów finansowanych przez Europejski  
     Fundusz Społeczny  
16.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz 

utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2007 r. 
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
17.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
18.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2007 r.  
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
19.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
20.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
21.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
     Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści  odpowiedzi na interpelację złoŜoną w   
    dniu 18 grudnia  2007 r.  
22.Wolne wnioski i pytania 
23.Sprawy róŜne 
24.Ustalenie terminu następnej sesji 
25.Zamknięcie obrad  sesji 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Brak interpelacji . 
Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr XIV/81/08 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” ,  
„przeciw” 0 i głosy wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/81/08 , która stanowi  
załącznik nr 3 do protokołu .  
Ad.4  
Podjęcie uchwały Nr XIV/82/08 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu  
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński  
Przewodniczący Rady poinformował ,Ŝe na posiedzeniach komisji podczas dyskusji nad 
 sprawą dotyczącą  częstotliwości wywozu nieczystości , komisje  swoje propozycje zawarły 
 we wnioskach i  tutaj przewodniczący poddał  pod głosowanie wniosek komisji gospodarki 
 mienia komunalnego i budŜetu  jako wniosek najdalej idący tj. 
W § 10 ust.2 w/w projektu uchwały  wpisać „ z częstotliwością  nie mniejszą niŜ jeden raz w 
miesiącu „  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 11 głosami „za”,  
4 głosami „ przeciw „ i 0 głosów „ wstrzymujących się „ – przyjęła wniosek komisji 
gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dotyczący częstotliwości wywozu .  
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Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
wnioskowała równieŜ o wykreślenia w § 10 ust. 2 następującego zdania „ Zezwala się na 
wspólne korzystanie dwóch rodzin jednoosobowych z jednego pojemnika na odpady „  
Radny Lutyński  zwrócił uwagę ,Ŝe w poprzedniej wersji tego projektu był zapis dotyczący 
pozostałych terenów i radny wnioskował  ,aby wywóz z tych terenów odbywał się 2 razy w 
miesiącu , są to np. szkoły , sklepy .   
Kolejno przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji gospodarki mienia 
komunalnego i budŜetu dotyczący  wykreślenia z § 10 ust.2  zdania „ zezwala się na wspólne 
korzystanie dwóch rodzin jednoosobowych z jednego pojemnika na odpady „  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 8 głosami „za” , 
7 głosami „ przeciw” i 0 głosów „ wstrzymujących się „ – przyjęła wniosek . 
Przewodniczący rady powiedział ,Ŝe jest wniosek Pana Lutyńskiego o dopisanie w §10 ust.2   
następującego zdania „ a z pozostałych terenów z częstotliwością  nie mniejszą niŜ  jeden raz 
na dwa tygodnie „ . 
Wilk Daniel – zgłosił swoją propozycję w formie wniosku , aby z zapisu § 10 ust.2  wykreślić  
słowa „ o zabudowie mieszkaniowej „ i brzmienie  ust.2 byłoby następujące : 
2.Odpady komunalne zmieszane z terenu nieruchomości naleŜy odbierać z częstotliwością nie 
mniejszą  niŜ jeden raz w miesiącu „   
Byłby to zapis dla wszystkich jednakowy z częstotliwością nie mniejszą niŜ jeden raz w 
miesiącu.  
Przewodniczący rady – odnosząc się do tych wszystkich zmian  powiedział ,Ŝe nie jest 
przekonany , czy powinien być wywóz z częstotliwością nie mniejsza niŜ jeden raz w 
miesiącu , iŜ np. . rodzina 8 osobowa powinna mieć  jeden zbiornik na tydzień , iŜ do tych 
spraw będziemy wracać , obserwować to wszystko  i zdaniem przewodniczącego duŜą rolę na 
taką   decyzję miał czynnik ekonomiczny . 
Następnie przewodniczący przypomniał ,Ŝe są dwa wnioski jeden Pana Lutyńskiego i Daniela 
Wilk  . 
Przewodniczący rady poddał wnioski pod głosowanie . 
Za wnioskiem Radnego Lutyńskiego na stan rady 15 radnych  podczas głosowania – 
głosowało 2 radnych .    
Za wnioskiem Radnego Wilk na stan rady 15 radnych podczas głosowania- głosowało 13 
radnych . 
Wobec powyŜszego rada przyjęła zapis §10 ust.2 w następującym brzmieniu : 
„ 2. Odpady komunalne zmieszane z ternu nieruchomości naleŜy odbierać z częstotliwością 
nie mniejszą niŜ jeden raz w miesiącu ”  
Radny Lutyński po wyjaśnieniu jakie otrzymał od przewodniczącego rady odnośnie swojej 
propozycji , aby w § 3 ust.1 pkt 1 lit d) dopisać po słowie „ odpady ‘ słowo „ tylko „  , 
wycofał swoją propozycję . 
Ponadto Radny Lutyński otrzymał odpowiedź radcy prawnego ,iŜ  zapis w § 9 ust.1 pkt 1  
  ” wyłącznie dla rodzin jedno i dwuosobowych „ nie narusza przepisów prawa .  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głownie projekt uchwały Nr XIV/82/08 w sprawie 
zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Stargard Szczeciński wraz z przyjętymi wnioskami . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 12 głosami „za”, 
1 głosie „ przeciw” i 2 głosami „ wstrzymującymi się „ – podjęła uchwałę Nr XIV/82/08,  
która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .  
Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
Gminy Stargard Szczeciński na lata 2007-2020 „ 



- 5 - 
Przewodniczący rady przypomniał ,Ŝe do tego projektu uchwały został wypracowany wniosek   
komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu , który został przekazany radnym   na 
poprzedniej sesji  , zaznaczając zmiany w tekście . Po dyskusjach na posiedzeniach  komisji , 
został zgłoszony  jeszcze jeden wniosek i jest to wniosek  komisji rewizyjnej . 
W pierwszej kolejności przewodniczący rady  poddał pod głosowanie wniosek komisji 
gospodarki mienia komunalnego i budŜetu . 
Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „ za”,  
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 przyjęła wniosek komisji. 
 Następnie przewodniczący zapoznał radę z wnioskiem komisji rewizyjnej ,a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna w formie wniosku zgłasza swoją propozycję dopisania do „ Strategii 
Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na lata 2007-2020”  
w PRIORYTET II C 
Podjąć działania w kierunku poprawy stanu technicznego infrastruktury kulturalnej. 
w opisie kierunków działań : 
- utworzenie Gminnego Domu Kultury  
Radny Lutyński przedstawiając uzasadnienie do tego wniosku powiedział ,Ŝe dobrze będzie 
mieć  na przyszłość taki  zapis z takim właśnie   celem . 
Radny Wilk – powiedział m.in.   jak to się będzie miało do pozyskiwania środków unijnych – 
jest budowa Gminnej Biblioteki Publicznej , aby nie doszło do rozmydlenia tego  . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej propozycji  m.in. powiedział , Ŝe taki zapis powinien się 
znaleźć , bo taki Dom Kultury będzie koordynował pracę wszystkich świetlic i ktoś kiedyś 
będzie tym rządził , będzie to takie centrum .  
W trakcie dyskusji , w którym miejscu powinien  być umieszczony ten zapis , zgodzono się  z 
propozycją wójta  ,iŜ  miejsce dopisania tego celu   zostanie uzgodnione z wykonawcą 
Strategii .  
Przewodniczący rady powiedział ,Ŝe wprowadzenie takiego zapisu nie wiąŜe rąk , ale daje 
drogę do skorzystania  w przyszłości  ze środków unijnych , w  Strategii są zapisy ogólne .  
Wobec powyŜszego przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek komisji rewizyjnej 
w/w brzmieniu . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i  jednym głosie „ wstrzymującym się „  przyjęła wniosek . 
Kolejno przewodniczący poddał pod głosownie projekt uchwały Nr XIV/83/08 w sprawie 
uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na 
lata 2007 -2020 „ uwzględniający przyjęte wnioski . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/83/08 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XIV/84/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „ 
za”, 2 głosami „ przeciw” i 0 głosów „ wstrzymujących się „ – podjęła uchwałę Nr 
XIV/84/08,  która stanowi załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XIV/85/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” , 
0 głosów „ przeciw” i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr XIV/85/08 , która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu .  
Ad.8  
Podjęcie uchwały Nr XIV/86/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za” , 
0 głosów „przeciw”  i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr XIV/86/08 , która 
stanowi załącznik nr  9 do protokołu . 
Ad.9 
Podjęcie uchwały Nr XIV/87/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw”0 i 0 głosów „ wstrzymujących się „  –podjęła uchwałę Nr XIV/87/08 , która 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu .  
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XIV/88/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania ,  14 głosami 
„za”, 1 głosie „ przeciw” i 0 głosów  „ wstrzymujących się „  – podjęła uchwałę Nr 
XIV/88/08, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu .  
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XIV/89/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr XIV/89/08 , która stanowi  
załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.12 
Podjęcie uchwały Nr XIV/90/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie  Sowno  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za” , 
1 głosie „ przeciw”  i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/90/08 , która 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu . 
Ad.13 
Podjęcie uchwały Nr XIV/91/08w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte   
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i 0 głosów „ wstrzymujące się „  – podjęła uchwałę Nr XIV/91/08 , która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu .  
Ad.14 
Podjęcie uchwały Nr XIV/92/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Strachocin  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/92/08 , która stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu .  
Ad.15 
Podjęcie uchwały Nr XIV/93/08 w sprawie zatwierdzenia projektów finansowanych 
przez Europejski Fundusz Społeczny  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/93/08 , która stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu . 
Ad.16  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił 
informację dotyczącą gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz informację dotyczącą 
utrzymania gminnych obiektów uŜyteczności publicznej , a następnie odczytał opinię komisji 
w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała gospodarkę 
gruntami i nieruchomościami prowadzoną przez gminę w roku 2007 jak równieŜ utrzymanie 
gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej .  
Radny Lutyński – zapytał się czy w tym wykazie nieruchomości wydzierŜawionych , ujęte są  
wszystkie nieruchomości , co nie pokrywa  się równieŜ z wykazem , który otrzymaliśmy przy 
budŜecie i tutaj radny odczytał  zarządzenie w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze 
pierwszego przetargu nieograniczonego ustnego nieruchomości gminnej i ogłoszenia jej 
wykazu i jest to nieruchomość nie zbudowana oznaczona numerem działki 263/6 o pow. 4998 
m2 połoŜona  w obrębie Pęzino .Radny poprosił o wyjaśnienie  dlaczego nie jest ujęta w 
wykazie sporządzonej informacji jak równieŜ w informacji do budŜetu gminy . 
Zastępca Wójta – wyjaśnił , Ŝe  przygotowano do sprzedaŜy działkę o pow. 0.5929 ha. 
Nieruchomość wylicytował cudzoziemca . Wystąpiono do Ministerstwa , o wyraŜenie zgody 
na sprzedaŜ nieruchomości . W tym czasie zawarty został akt notarialny- warunkowy umowy 
sprzedaŜy  . Przyszła odpowiedź z Ministerstwa  ,Ŝe powierzchnia działki , którą moŜe nabyć 
cudzoziemca nie moŜe być większa niŜ 0,5 ha .Wobec tego  dokonano podziału tej 
nieruchomości i ponownie wystąpiono do Ministerstwa o wyraŜenie zgody do sprzedaŜy dla 
cudzoziemca działki po podziale . W tym czasie osoba , która wygrała przetarg  wystąpiła o 
moŜliwość zabudowy i dostała zgodę  . Przyszła zgoda z Ministerstwa i będzie przetarg 
nieograniczony . 
Wójt Gminy – wyjaśnił dodatkowo ,Ŝe zdarzył się” wypadek przy pracy”, bo nie moŜna było 
sprzedać dla  Holendra i podjąć  procedury i dlatego są wykazane  nakłady . 
Wójt powiedział ,Ŝe nie potrafi powiedzieć dlaczego ta nieruchomość nie znalazła się w tych 
informacjach . 
Kolejno radny Lutyński skierował pytanie do radcy prawnego  , jeŜeli jest umowa dzierŜawy , 
czy poniesione nakłady przez inwestora , zostaną zwrócone gminie . 
Radca Prawny Roman Janił odpowiedział , Ŝe w takim przypadku nie gmina ryzykuje tylko 
dzierŜawca . JeŜeli ktoś inny wygra , to poniesione nakłady zostaną zwrócone do gminy , a 
gmina obciąŜy nowego właściciela , DzierŜawca musi udowodnić te nakłady .  
Radny Lutyński poprosił o wgląd do umowy dzierŜawy . 
Ad.17  
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj omówiła 
informację dotyczącą działalności gminy Stargard Szczeciński na rzecz ochrony zdrowia za 
rok 2007 , a następnie przedstawiła opinię komisji w brzmieniu jak niŜej :  
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała działania gminy w roku 
2007 na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców .  
Radny Lutyński – zapytał się czy gmina planuje utrzymanie  ośrodka w Sownie  . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,iŜ trudno było namówić mieszkańców , aby zapisywali się do 
ośrodka w Sownie , lekarz przyjmujący złoŜył rezygnację i nie ma osoby do prowadzenia tego 
ośrodka , mimo poszukiwań .Planuje się tam przenieść świetlicę środowiskową i ognisko 
przedszkolne . 
Ad.18 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do 
informacji dotyczącej realizacji uchwał Rady Gminy za 2007 rok ,w brzmieniu jak niŜej ; 
Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawioną informację i pozytywnie zaopiniowała realizację 
uchwał Rady Gminy za 2007 r. – bez uwag . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.19  
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił radzie informację na temat działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie :  
I. Zarządzeniem Nr 156/07 z dnia 28.12.07 dokonano zmian budŜetu gminy na 2007 rok oraz  
    ustalono układ wykonawczy do zmian budŜetu poprzez: 

1) zmniejszenie dochodów i wydatków budŜetu gminy związane z realizacją zadań 
własnych o kwotę 23.096 zł, w tym:  
-   w dziale 801- Oświata i wychowanie o kwotę 20.432 zł 
-   w dziale 854- Edukacyjna opieka wychowawcza o kwotę 2.664 zł  

2) zwiększono dochody i wydatki budŜetu gminy związane z realizacją zadań własnych 
kwotę 8.081 zł w tym: 
-  w dziale 801- Oświata i wychowanie o kwotę 8.081 zł 

Zmiany dochodów i wydatków budŜetowych związane są z dotacjami celowymi otrzymanymi 
z budŜetu państwa na realizację własnych zadań bieŜących gmin. 
Zarządzeniem Nr 157/07 z dnia 28.12.07r. dokonano zmian w budŜecie gminy na 2007r. oraz 
zmian w układzie wykonawczym poprzez: 

1) zmniejszono i zwiększono wydatki budŜetu gminy o kwotę 239 837 zł z tego: 
a) wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 237 097 zł w tym: 

-  w dziale 600- Transport i łączność o kwotę 9 000 zł 
-  w dziale 750- Administracja publiczna o kwotę 6 500 zł 
-  w dziale 801- Oświata i wychowanie o kwotę 194 074 zł 
-  w dziale 852- Pomoc społeczna o kwotę 3 473 zł 
-  w dziale 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 14 050 zł 
-  w dziale 926- Kultura fizyczna i sport o kwotę  10 000 zł 

b) wydatki związane  z realizacją zadań zleconych 2 740 zł, z tego: 
-  w dziale 750- Administracja publiczna o kwotę 955 zł 
-  w dziale 751- Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i  
                           ochrony prawa oraz sądownictwo o kwotę 871 zł          
-  w dziale 852- Pomoc społeczna o kwotę 914 zł 

Ustalono układ wykonawczy budŜetu do zmian dokonanych, w podziale na jednostki 
organizacyjne realizujące wydatki budŜetowe. 
Zarządzeniem Nr 158/07 z dnia 31.12.07 ustalony został układ wykonawczy budŜetu do 
uchwały Nr XIII/72/07 Rady Gminy z dnia 28.12.07r. poprzez zmniejszenie wydatków: 
 -  w dziale 400- Wytwarzanie i zapatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę-  
             zmniejszono wydatki o kwotę 169 000 zł 
         -  w dziale 600- Transport i łączność- zmniejszono wydatki o kwotę 57 000 zł 
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         -  w dziale 700- Gospodarka mieszkaniowa- zmniejszono wydatki i zwiększono o kwotę             
             35 000 zł 
         -  w dziale 710- Działalność usługowa- zmniejszono wydatki o kwotę 17 300 zł 
         -  w dziale 750- Administracja publiczna- zmniejszono wydatki o kwotę 267 500 zł 
         -  w dziale 757- Obsługa długu publicznego- zmniejszono wydatki o kwotę 36 000 zł 
         -  w dziale 758- RóŜne rozliczenia- zwiększono dochody o kwotę 1 860 zł 
         -  w dziale 801- Oświata i wychowanie- zmniejszono dochody o kwotę 10 146zł i  
             zwiększono dochody o kwotę 6 000 zł, zmniejszono wydatki o kwotę 65 746 zł i  
             zwiększono wydatki o kwotę 58 540 zł  
         -  w dziale 854- Edukacyjna opieka wychowawcza zwiększono wydatki o kwotę 3500 zł 
         -  w dziale 900- Gospodarka komunalna i  ochrona środowiska zmniejszono wydatki o  
             kwotę 239 780 zł 
         -  w dziale 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zmniejszono wydatki o  
             kwotę 110 000 zł 
Ogółem: 
          -  zmniejszono dochody o kwotę  10 146 zł 
          -  zwiększono dochody o kwotę     7 860 zł 
          -  zmniejszono wydatki o kwotę  997 326 zł 
          -  zwiększono wydatki o kwotę     97 040 zł 
Ustalono układ wykonawczy przedstawiony wyŜej w podziale na jednostki organizacyjne, 
realizujące dochody i wydatki budŜetowe. 
Ponadto w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji: 
WYKONANO: 
 
1. Zbudowano odcinki sieci wodociągowych w miejscowościach śarowo i Sowno: 

− odcinek sieci od ul. Reymonta w Stargardzie Szczecińskim do śarowa,  
− odcinek sieci w śarowie – działka nr 402 i 403,  
− odcinek sieci w Sownie – działka nr 149/4,  

2. Wykonano badania środowiska pracy w kotłowniach c.o. przy obiektach gminnych, 
3. Wykonano naprawy w celu usunięcia awarii w obiektach gminnych: świetlica w 

Strzyznie, biblioteka w Skalinie, ośrodek zdrowia w Pęzinie, lokal mieszkalny w 
Barzkowicach, 

4. Udostępniono świetlice na zabawy sylwestrowe i karnawałowe dla Rad Sołeckich – 8 szt., 
oraz na imprezy indywidualne – 14 szt., 

Ponadto: 
5. Wydano zgody oraz decyzje na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg  

gminnych – 6 szt., a takŜe na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasach 
drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 6 szt., 

6. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:  
1) przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 4 szt., 
2) odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 6 szt., 
3) zjazdów na tereny działek budowlanych – 3 szt., 

7. Przeprowadzono odbiór zajmowanych pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg 
gminnych – 6 szt., 

8. Planowanie przestrzenne: 
a. wydano 4 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
b. wydano 22 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
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c. wydano 3 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,  
d. wydano 20 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,  
e. wydano 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,  
f. wydano 10 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu 

podziału nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

g. zakończono procedury i podjęto uchwałę w sprawie zmiany Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 

ZADANIA W TRAKCIE WYKONANIA: 
1.   Wykonanie prac geodezyjno – kartograficznych: 

− sporządzenie map do celów projektowych dla miejscowości Koszewo, Koszewko 
do Wierzchlądu na potrzeby opracowania dokumentacji projektowo – kosztorysowej 
zadania „Budowa systemów kanalizacji w zlewni Jeziora Miedwie – system Stargard 
Szczeciński, Ciąg 1 – Koszewo, Koszewko do Wierzchlądu”, 

− sporządzenie mapy do celów projektowych dla zadania „Przebudowa drogi gminnej 
Grabowo – Kol. Grabowo”,  

2. Opracowanie dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych i remontowych: 
− roboty budowlane w pomieszczeniach biurowych Urzędu Gminy, 
− budowa sieci wodociągowej do Siwkowa oraz sieci rozdzielczej i przyłączeniowej 

w Siwkowie”,  
− budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami do Kol. Kiczarowo,  
− rozbudowa sieci wodociągowej do budynku nr 57 w Pęzinie,  
− sporządzenie dokumentacji projektowo – kosztorysową dla przedsięwzięcia p.n. 

„Budowa systemu kanalizacji sanitarnej w zlewni Jeziora Miedwie – System Stargard 
Szczeciński; Ciąg 1A – Wierzchląd – Skalin – Golczewo wraz z likwidacją 
oczyszczalni ścieków w Skalinie”, 

− sporządzenie dokumentacji projektowej przebudowy świetlicy wiejskiej w Golinie,   
− sporządzenie dokumentacji projektowej przebudowy świetlicy wiejskiej w Skalinie,   
− sporządzenie dokumentacji projektowej przebudowy świetlicy wiejskiej w StrzyŜnie,  
− sporządzenie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania pn. „Budowa 

systemów kanalizacji w zlewni Jeziora Miedwie – System Stargard Szczeciński, Ciąg 
1 – Koszewo, Koszewko do Wierzchlądu”, 

3. Realizacja zadań, wynikających z uchwały Rady Gminy, dotyczących odpłatnego   
przejmowania urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych przez 
inwestorów prywatnych na terenie Gminy, 

4. Planowanie przestrzenne  
− przystąpienie do procedury opracowania miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz zmian planów aktualnie obowiązujących dla terenów 
elementarnych połoŜonych w miejscowościach: Klępino, Święte, Strachocin, 
Koszewko, Sowno,  

− prowadzenie postępowań dotyczących ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego 
a. budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami do Kolonii Kiczarowo (inwestycja 

gminna), 
b. budowa układu drogowego do terenów przemysłowych  „Kluczewo” (inwestycja 

miasta Stargard Szczeciński), 
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c. budowa systemu kanalizacji sanitarnej w zlewni jeziora Miedwie – System 

Stargard Szczeciński, Ciąg 1A Wierzchląd – Skalin – Golczewo wraz z likwidacją 
oczyszczalni ścieków w Skalinie (inwestycja gminna), 

d. zagospodarowanie terenów plaŜ w Koszewie i Wierzchlądzie: budowa oświetlenia 
zewnętrznego, infrastruktury rekreacyjno – sportowej, małej architektury, remont 
pomostu w Wierzchlądzie (inwestycja Stowarzyszenia „WIR”)  . 

 POSTĘPOWANIE PRZETARGOWE: 
1. Udzielenie  zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na wykonanie prac 

geodezyjno – kartograficznych, polegających na sporządzeniu map do celów 
projektowych dla miejscowości Koszewo i Koszewko do Wierzchlądu na potrzeby 
opracowania dokumentacji projektowo–kosztorysowej zadania pn. „Budowa systemów 
kanalizacji w zlewni Jeziora Miedwie – System Stargard Szczeciński, Ciąg 1 – Koszewo, 
Koszewko do Wierzchlądu”; 
zamówienia udzielono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy: „GEODEZJA” 
– Paweł Zamkiewicz z siedzibą w Dobrej ul. Lazurowa 19; wynagrodzenie wykonawcy: 
9 760 zł;  

2. Udzielenie zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na opracowanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej wraz z pozwoleniem na budowę zadania 
pn. „Budowa systemów kanalizacji w zlewni Jeziora Miedwie – System Stargard 
Szczeciński, Ciąg 1 – Koszewo, Koszewko do Wierzchlądu”; 
zamówienia udzielono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy: Firma 
Projektowo – Budowlana „AR-tech” z siedzibą w Szczecinie ul. Batalionów Chłopskich 
37/43; wynagrodzenie wykonawcy: 66 124 zł;  

3. Prowadzenie postępowanie o udzielenie, w trybie zapytania o cenę, zamówienia 
publicznego na sporządzenie projektów decyzji o warunkach zabudowy oraz o ustaleniu 
lokalizacji inwestycji celu publicznego w roku 2008. 

Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na sporządzanie projektów decyzji o 
warunkach zabudowy oraz o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego 
W postępowaniu oferty złoŜyło czterech wykonawców: 

1) Studio Architektury i Urbanistyki 
            Małgorzata Wojtaś- Frankowska 
            73-110 Stargard Szczeciński, ul. Czarnieckiego 25a 

2) Biuro Studiów i Projektów Europejskich S.C. 
Agnieszka Nowicka, Agnieszka Tokarska, Rafał Tokarski 
71-617 Szczecin, ul. śubrów 3 

3) Przedsiębiorstwo Projektowo- Inwestycyjne „AJEDEN” 
Jacek Łuszczyński 
Korytowo, ul. Kościelna 8, 73-200 Choszczno 

4) Biuro Projektów „PRZESTRZEŃ” S.C. 
Agata Prabucka, Paweł Prabucki 
73-110 Stargard Szczeciński, ul. Warszawska 3/2 
(oferta wykonawcy została odrzucona) 

Wybrano, jako najkorzystniejszą, ofertę złoŜoną przez wykonawcę: 
      Biuro Studiów i Projektów Europejskich S.C. 

Agnieszka Nowicka, Agnieszka Tokarska, Rafał Tokarski 
71-617 Szczecin, ul. śubrów 3 
Zaoferowane przez wybranego wykonawcę ceny jednostkowe (brutto) za sporządzenie 
projektów (ceny najniŜsze): 

1) decyzji o warunkach zabudowy -  245,00 zł 
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     najwyŜsza zaoferowana cena - 402,60 zł 
2) decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego   -     0,01 zł 
     najwyŜsza zaoferowana cena - 402,60 zł 
3) zmiany decyzji o warunkach zabudowy   -     0,01 zł 
     najwyŜsza zaoferowana cena - 1,22 zł 
4) zmiany decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego      -     0,01 zł 
    NajwyŜsza zaoferowana cena – 1.22 zł   

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano: 
1. Wydano 12 decyzji umarzających postępowanie w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej z  

    tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku z jej podziałem z uwagi na            

    fakt, Ŝe prowadzone postępowanie stało się bezprzedmiotowe dla: 

� Pana Ryszarda Trzcińskiego, na wniosek którego dokonano podziału działki 
oznaczonej nr 310/4 o pow. 2/28, połoŜonej w obrębie Witkowo. 

� Państwa Danuty i Andrzeja Wizjan, na wniosek których dokonano podziału działki 
oznaczonej nr 786 o pow. 0,0490 ha, połoŜonej w obrębie Małkocin. 

� Państwa Danuty i Dariusza Przygorskich, na wniosek których dokonano podziału 
działki oznaczonej nr 156/4 o pow. 0,30 ha, połoŜonej w obrębie Lubowo. 

� Pani Zofii Drozd, Pani Marianny Uziębło, Pani Heleny Felisiak oraz Państwa 
Jolanty i Wojciecha Drzazga, na wniosek których dokonano podziału działki 
oznaczonej nr 14 o pow. 6,6322 ha, połoŜonej w obrębie Grabowo. 

� Pana Zbigniewa Chabowskiego, na wniosek którego dokonano podziału działki 
oznaczonej nr 89/2 o pow. 0,42 ha, połoŜonej w obrębie Sowno. 

� Państwa Jolanty i Adama Kłoczko oraz Haliny i Zbigniewa Bagińskich, na wniosek 
których dokonano podziału działki oznaczonej nr 91 o pow. 0,73 ha, połoŜonej w 
obrębie Tychowo. 

� Akademii Rolniczej w Szczecinie Zakład Rolny w Lipniku i Ostoi z siedzibą w 
Lipniku, na wniosek której dokonano podziału działki oznaczonej nr 27/28 o pow. 
0,0857 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik. 

� Akademii Rolniczej w Szczecinie Zakład Rolny w Lipniku i Ostoi z siedzibą w 
Lipniku, na wniosek której dokonano podziału działki oznaczonej nr 23/25 o pow. 
86,53 ha, połoŜonej w obrębie Lipnik. 

2.Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 

poświadczono: oświadczenie o powierzchni uŜytków rolnych, oświadczenie o osobistym 

prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 2 oświadczenia o posiadaniu praktycznych 

kwalifikacji rolniczych. 

3.Wystawiono 10 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, oraz o 
posiadaniu nieruchomości połoŜonych na terenie gminy w obrębach: Grabowo, Kiczarowo, 
Skalin, Strachocin, Tychowo, Warchlino i Witkowo. 

4.Zawarto umowy dzierŜawy na działki stanowiące własność Gminy:  

� na część działki oznaczonej numerem 32/9 o powierzchni 10 m2, połoŜonej w 
obrębie Lipnik na okres 3 lat, czynsz miesięczny w wysokości 230,00 zł, 
powiększony o podatek VAT – dzierŜawca PAC „Power Access Computers” 
Krzysztof Owczarek, 
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� na część działki oznaczonej numerem 12/11 o powierzchni 0,0837 ha, połoŜonej w 

obrębie Małkocin na okres 3 lat, czynsz roczny w wysokości 160,00 zł, – dzierŜawca 
Dominika Pietruczuk – Tęcza. 

5. Wszczęto postępowanie dotyczące wydawania decyzji zatwierdzającej podział: 

� działek nr 306/1, 306/3 i 306/4, połoŜonych w obrębie Grzędzice, 

� działki nr 285/1, połoŜonej w obrębie śarowo, 

� działki nr 23/2, połoŜonej w obrębie Golczewo, 

� działki nr 24, połoŜonej w obrębie Golczewo, 

� działki nr 42/6, połoŜonej w obrębie Golczewo, 

� działki nr 87, połoŜonej w obrębie Golczewo, 

� działki nr 88, połoŜonej w obrębie Golczewo, 

� działki nr 89/6, połoŜonej w obrębie Golczewo, 

� działki nr 346/4, połoŜonej w obrębie Skalin, 

� działki nr 348, połoŜonej w obrębie Skalin. 

6. Wydano decyzje zatwierdzającą podział: 

� działki nr 214, połoŜonej w obrębie Sowno. 

7. Zlecono opróŜnienie pojemników z butelkami PET i ze szkłem z miejscowości:  
Grabowo, Witkowo I, Sowno, Warchlino, Krąpiel, Trzebiatów, Strumiany, StrzyŜno, 
Święte, Skalin, Grzędzice, Barzkowice, Pęzino, Koszewo, Koszewko,  

8. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew dla: 
� Pana Piotra Kościukiewicza – Witkowo, 
� Pani Danuta Szewczyk Bierca – śarowo, 
� Pana Jacka Wojewoda – Grabowo, 
� Pani Weroniki Sołowiej – Klępino, 
� Zarząd Dróg Powiatowych – Kurcewo, 
� Pana Radosława Bielskiego – Skalin. 

9. Sporządzono sprawozdanie dla Urzędu Statystycznego w sprawie Gospodarki 
mieszkaniowej i komunalnej. 

10. Przygotowano projekt i zarządzenie uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymywania 
czystości i porządku na terenie gminy. 

11. Wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach: 
� „Budowa systemu kanalizacji sanitarnej w zlewni Jeziora Miedwie – System 
Stargard Szczeciński; Ciąg 1A Wierzchląd – Skalin – Golczewo wraz z likwidacją 
oczyszczalni ścieków w Skalinie”. 

12. Wydano decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizacje 
przedsięwzięcia pn.: 
� „Budowa linii napowietrznych dla zasilenia Fabryki opon Bridgestone w 
Stargardzie Szczecińskim”. 

13. WyraŜono zgodę na przeprowadzenie zabiegów pielęgnacyjnych (cięć sanitarnych i 
technicznych) na drzewach rosnących w pasie drogowym drogi gminnej dla: 
� Pana Wiesława Szubielskiego - Grzędzice 
� Pana Władysława Kijowskiego - Grzędzice 
� Pana Mariana Kowal - Skalin. 
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14. Wystąpiono do Starosty Powiatowego w sprawie usunięcia drzew z miejscowości 
Grabowo, Grzędzice. 

15. Wysłano pismo do Pana Łukasza Pakul w sprawie uzupełnienia wniosku dot. wycinki 
drzew. 

16. Wysłano do stron postępowania obwieszczenie w celu moŜliwości zapoznania się z 
kompletem materiału dowodowego zebranego w przedmiotowej sprawie dot. zakończenia 
postępowania dowodowego mającego na celu zebrania niezbędnych dowodów do 
wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach pn: „Przebudowa linii 
napowietrznej do stacji 110/15 kV dla zasilenia Fabryki opon Bridgestone w Stargardzie 
Szczecińskim”, lokalizacja przedsięwzięcia: Gmina Kobylanka, Gmina Stargard 
Szczeciński, Miasto Stargard Szczeciński. 

Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak: 
11.01.2008 -  spotkanie świąteczno- noworoczne w SCK zorganizowane przez Starostę i   
                        Prezydenta Miasta 
15.01.2008 -  podsumowanie kontroli wewnętrznej w GOPS i OAS z dyrektorami szkół 
15.01.2008 -  udział przedstawicieli UG w spotkaniu noworocznym w Preuzlau ze  
                        stowarzyszeniem JG Frauen 
15.01.2008 -  Zebranie wiejskie Klępino 
15.01.2008 -  Zebranie wiejskie Warchlino 
19.01.2008 -  Dzień Seniora w Pęzinie 
Ad.20 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe uczestniczył w pracach związanych z 
przygotowaniem obrad sesji jak równieŜ uczestniczył w posiedzeniu komisji . 
Ponadto razem z Wójtem  uczestniczył  w posiedzeniu Rady Sołeckiej Ulikowa , gdzie 
dyskutowano na temat wypełniania przez sołtysa obowiązków wynikających z tej funkcji .   
Ad.21 
Przewodniczący Rady Gminy  zapoznał radnych z treścią odpowiedzi na interpelację złoŜoną 
przez Radnego Edwarda Lutyńskiego w dniu 18 grudnia 2007 r.  
Radny Lutyński – odnosząc się do otrzymanej odpowiedzi powiedział ,Ŝe jest juŜ nie 
aktualna, poniewaŜ jak  wynika z informacji  wójt ma być przygotowany projekt uchwały  w 
sprawie konsultacji mieszkańców  . 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe po spotkaniu w tej miejscowości , oczekiwania mieszkańców 
są takie , aby to było jedno Warchlino, jeŜeli to będzie taka wola mieszkańców to tak się 
stanie , zachować trzeba będzie cała procedurę . Koszty związane ze zmianą dokumentów 
poniesie gmina . Mieszkańcy Kolonii Siwkowo nie chcą zmiany nazwy miejscowości .  
Ad.22 
Radny Lutyński – zgłosił propozycję rozwaŜenia celowości podjęcia działań odnośnie 
utworzenia na terenie gminy tzw. straŜy gminnej i aby na następną sesję Wójt Gminy 
przygotował dane dotyczące kosztów , a radni i sołtysi zastanowią się nad tym .  
Przewodniczący rady zaproponował , aby dać dłuŜszy czas na przygotowanie tego 
zagadnienia , bo w marcu będzie spotkanie z sołtysami i termin sesji marcowej będzie  
odpowiedni . 
Ad.23 
Radny Wilk –poruszył temat dotyczący  planów zagospodarowania przestrzennego , iŜ w 
budŜecie gminy zapisane są środki w wysokości 250 tys zł na sporządzenie oraz zmiany . 
Radny powiedział o trenach znajdujących się  pod Lipnikiem , które moŜna by było 
przeznaczyć pod park przemysłowy i o terenach otaczających fabrykę Bridgestone  - tam nie 
ma planów  .Radny powiedział ,Ŝe nie naleŜałoby tego odwlekać w czasie . 
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Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy  powiedział ,Ŝe będziemy robić tyle na ile nas 
będzie stać , a odnośnie terenów pod  Lipnikiem i Bridgestone to zdecydowanie na tak . 
Radna Kornet poruszyła następujące sprawy : 
- czy inne świetlice teŜ mogą skorzystać z takiego  programu jak świetlica Pęzino i Małkocin ,  
- czy  moŜna by było nawieźć lepszej ziemi na boisko , 
- kiedy będzie uporządkowana  droga Klępino-Lubowo  
Wójt Gminy odpowiadając  powiedział  ,Ŝe będą jeszcze podobne programy na świetlice, np.  
WIR   , odnośnie nawiezienia ziemi to odpowiedź wójta była pozytywna , a droga będzie 
uporządkowana , ale dopiero po zimie  .  
Radna Domańska – zapytała się czy jest moŜliwość załoŜenia łącz internetowych i łączności 
telefonicznej w świetlicach . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe tak i zajmie się tym informatyk pracujący w gminie . 
Radna Kucaj – powiedziała ,Ŝe nasze drogi gminne są sukcesywnie niszczone przez 
przewoźników np. wywoŜących buraki do cukrowni , kto te drogi będzie naprawiał . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe naprawa dróg naleŜy do właściciela , nikomu nie moŜna 
zakazać poruszania się po drogach gminnych .  
Radny Lutyński odnosząc się do zniszczonych dróg przez cukrownię   powiedział , Ŝe mają 
zakupione  jakieś maszyny i jeŜeli im się udowodni  zniszczenie drogi , to winni  przywrócić 
drogę do stanu faktycznego  . 
Radny Wilk –poruszył tematy dotyczące sportu , a mianowicie :  
- zadaszenia na boiskach  
- kiedy odbędzie się turniej halowy   
- kiedy zebrania  LZS  
Przewodniczący rady odpowiadając poinformował ,Ŝe turniej halowy odbędzie się 23 lutego 
2008 r. , i nastąpi rozwiązanie Rady Miejsko Gminnej , a zostanie powołana Rada Gminna 
LZS , a zebrania odbędą się przed lub po turnieju . 
Sołtys p. Wawrzyniak  zapytał się  czy jest moŜliwość  ufundowania stypendium dla 
dziewczyny  pochodzącej z rodziny niepełnej , a zajmującej się sportem – piłką noŜną i ta 
osoba została  wytypowana do reprezentacji polskiej . 
Wójt Gminy – odpowiadając poinformował ,Ŝe juŜ taki przypadek był i była to osoba z 
śarowa   . W tym wypadku musi się zwrócić Klub do którego naleŜy ta osoba  z 
odpowiednim wnioskiem .  
Radny Lutyński – zaproponował ,czy  aby nie  powołać np. Rady Sportu do rozpatrywania 
takich spraw.  
Wójt odpowiedział ,Ŝe nie ma potrzeby powoływania takiej rady . 
Ad.24  
Przewodniczący Rady Gminy podał termin zwołania kolejnej sesji , terminy posiedzeń 
komisji i tematy do realizacji z planu pracy rady i tak :  
- XV sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 29 lutego 2008 r.  
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu  dnia 25 lutego 2008 r. godz. 800 z  
  tematem :  
 1.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie – opinia  
 komisji na sesję , 
 - komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 26 lutego 2008 r. godz. 1000 z tematami :  
1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2007 .Analiza remontów oraz 
doposaŜenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2007 –
opinia komisji na sesję  
2.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2007 – opinia komisji na 
sesję, 
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- komisja rewizyjna dnia 27 lutego 2008 r. godz. 800  z tematami : 
  1.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez  
  obywateli za rok 2007 – opinia komisji na sesję , 
  2.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007 rok –  
   opinia komisji na sesję, 
  3.Ocena realizacji wykonania budŜetu Ośrodka Administracyjnego Szkól za rok 2007 –  
  opinia komisji na sesję . 
Ponadto przewodniczący rady zaproponował  , aby  na posiedzeniach komisji radni  
przedyskutowali i zgłosić swoje uwagi , do  projektu uchwał w sprawie Statutu Gminy 
Stargard Szczeciński i ewentualnie na sesji marcowej moŜna by było uchwalić . 
Wójt poinformował ,Ŝe oczekujemy na opinię  Komisji Heraldycznej odnośnie herbu i 
pieczęci oraz zaproponował , aby równieŜ komisje przeanalizowały projekt uchwały  w 
sprawie zasad przyznawania środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej przeznaczonych na dofinansowanie zadań w zakresie budowy 
indywidualnych oczyszczalni ścieków . 
Przewodniczący przypomniał ,Ŝe w/w projekty uchwał radni  wcześniej otrzymali . 
Ad.25 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1250 zamknął obrady XIV sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński . 
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